
 

Besluitenlijst Agendacommissie 
Datum 13-11-2023 
Tijd 18:30 - 20:00 
Locatie B&W-kamer 
Voorzitter Burgemeester J. van der Tak 
 

  
1 
 

Opening en vaststelling agenda 
 
Besluit: 

De agenda wordt vastgesteld. 
 
Toelichting: 

Aanwezig zijn: Jacco van der Tak (voorzitter), Guus Knapen (SGP), Marleen 
Blankenburgh (Lokaal Belang), Dianne de Kwant (ChristenUnie), Eva de Man 
(Pro'98), Maarten Schipper (CDA), Theo Bos (VVD), (vervangt Jarne van Schaik), 
Shane Lasscher (Burger Initiatief) (vervangt Judith van den Wildenberg), Marlies 
Bongers (griffier) en Janneke Hooijer (plv. griffier/secretaris). 
 

2 
 

Besluitenlijst agendacommissie 
N.a.v.: afgesproken was te monitoren of er zaken spaak lopen omdat de 
eerstvolgende reguliere raadsvergadering na oktober pas in december is.  
Dit bleek niet het geval. Er zijn geen hamerstukken aan de agenda van de 
raadsvergadering van november toegevoegd. 
 
Besluit: 

De besluitenlijst wordt vastgesteld. 
 

3 
 

Lijst van ingekomen stukken komende maand 
Indien een fractie alvast een ingekomen stuk van deze lijst wil bespreken, dient 
een agenderingsmemo te worden ingediend vóór maandag 10:00 uur waarin 
ook de urgentie wordt gemotiveerd. 
 
Besluit: 

Er zijn geen aanvullende agenderingsverzoeken. 
 

4.a 
 

Verschillenanalyses LTA 
 
Besluit: 
Akkoord met verschillenanalyse en stand van zaken moties en toezeggingen. 
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Toelichting: 
Uiteengezet wordt dat onderwerpen ook in de LTA worden gezet om ze 'in 
beeld' te hebben, waarbij de planning eerst indicatief is en het proces 
gaandeweg nader bekend wordt. Het is wenselijk dit uit de motivatie te laten 
blijken. 
 
322/1152 Bomenbeleidsplan: graag motivatie waarom bestuursopdracht niet 
meer nodig is. 
322/1148 Herinrichtingsplan Pastoriebos: graag duidelijkheid over of en 
wanneer de raad hier nog over wordt geïnformeerd. 
 
221/871 dorpenbeleid: het overzicht van de voortgang van de totstandkoming 
van dorpsplannen, dat ter kennisname naar de raad gaat, maakt onderdeel uit 
van dit proces.  
 
231/1213 aanpak A1-A30: lobbystrategie/planning graag ter kennisname naar 
de raad. 
N.B. Op dinsdag 14/11 is er een mail naar de raadsleden gegaan vanuit met 
informatie over de door Rijk en regio gemaakte afspraken over de projecten 
knooppunt Hoevelaken en A1-A30. Daaruit blijkt dat er ook nog een brief van 
het college volgt met een nadere duiding van de afspraken. 
 

4.b 
 

Doorkijk te verwachten agendapunten 
 
Besluit: 

Doorkijk wordt voor kennisgeving aangenomen. 
 
Toelichting: 

Integrale cultuurvisie (1184) is geagendeerd voor april i.p.v. februari i.v.m. 
gefaseerde besluitvorming.  
 
Vaststelling Streefbeeld Landelijk gebied wordt door het college niet als 
separaat voorstel aangeboden, maar opgenomen in de 
Omgevingsvisiegeagendeerd. 
 

4.c 
 

Proces streefbeeld landelijk gebied 
Voorstel was geagendeerd voor oktober. Werd niet rijp voor besluitvorming 
geacht. Zie 4.b. 
 
Besluit: 
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Akkoord met dit procesvoorstel. 
 

5.a 
 

Agenderingsverzoeken 
1. Memo Barneveld Groeit, B-4.2 (BI) 
Dit memo is (nog) niet op de concept-agenda's verwerkt. 
Voorgesteld wordt (zie 7.b) om voor de organisatieontwikkeling een 
informatieavond te organiseren op 28/11 en de commissie Bestuur dan te 
laten vervallen/samen te voegen met de commissie Samenleving (onderwerp 
IVP). 
Het memo Barneveld Groeit kan in de commissie van januari besproken 
worden, zodat de informatie, verkregen op de informatie avond, eerst kan 
'landen' en bij de voorbereiding betrokken kan worden. 
Alternatieven zijn: 
- memo aansluitend bespreken in een (toch) te houden commissie Bestuur op 
28/11; 
- memo bespreken in een extra te plannen commissie Bestuur, bijvoorbeeld op 
donderdag 14 december, na de auditcommissie op 19 december, of op 
woensdag 20 december. 
 
Voorstel griffie 
Agenderen voor de commissie Bestuur in januari. 
 
2. Minima-effectrapportage, B-1.11 (CU) 
Kan als gewoon agendapunt worden geagendeerd. 
 
3. Sport- en beweegakkoord, B-1.1 (Pro '98) 
Kan als gewoon agendapunt worden geagendeerd. 
 
4. Reclames fossiele industrie, (Pro '98) 
Kan als gewoon agendapunt worden geagendeerd. 
 
5. Huisvesting arbeidsmigranten (CDA, Pro'98, CU, SGP, LB, BI) 
Kan als gewoon agendapunt worden geagendeerd. 30 minuten vanwege 
agendering door meerdere fracties en de kans op insprekers. 
 
6. Camping Vrede Oord (Pro '98, SGP, BI, LB) 
Lokaal Belang heeft 25/9 verzocht om agendering van de brieven van 
Vereniging Vrede Oord A-6a (handhavingsverzoek Kieftveen 37) en A-6b 
(herziening bestemmingsplan) op de LIS van 27/9/23. Toen heeft de agc 
besloten eerst de beantwoording van schriftelijke vragen hierover af te 
wachten. Inmiddels zijn deze beantwoord en wordt om bespreking hiervan 
verzocht door Pro '98, SGP en BI. LB handhaaft het agenderingsverzoek. 
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Kan als gewoon agendapunt worden geagendeerd. 30 minuten vanwege 
agendering door (naar verwachting) meerdere fracties en de kans op 
insprekers.  
Moet Vereniging Vrede Oord uitgenodigd worden? 
 
7. Rotonde Bouwheerstraat/Gowthorpeplein (Pro '98) 
Kan als gewoon agendapunt worden geagendeerd. 
 
Besluit: 

Met de agenderingsverzoeken wordt ingestemd, met dien verstande dat: 
- voor het memo Barneveld Groeit in de agendacommissie van januari wordt 
beoordeeld of agendering voor de commissievergadering wenselijk is; 
- voor huisvesting arbeidsmigranten uit de titel moet blijken dat het om 
bespreking van het proces gaat en niet om de inhoud. Dat dit ook aan 
(eventuele) insprekers en de voorzitter goed geduid wordt. 
 

5.b 
 

Concept agenda's voor de raadscommissies 
Voorstel is om de commissie Bestuur te laten vervallen en hiervoor in de plaats 
een informatieavond over de organisatie-ontwiikkeling te organiseren (zie 7b).  
Het Agendapunt voor de commissie Bestuur (IVP) verschuift dan naar 
woensdagavond. 
 
Besluit: 

Met de concept-agenda's wordt ingestemd, met een paar wijzigingen 
(omdraaien 6 en 9 bij SAM en omdraaien 1 en 2 bij GG). En met inachtneming 
van de afspraken bij punt 5a. Bij SAM worden 6 en 9 omgedraaid en 
Voorzitters: Buitenhuis (29/11), Flier (30/11). 
 
Toelichting: 

N.B. 
Het raadsvoorstel (hamerstuk) bestemmingsplan Grote Muntweg blijk niet 
tijdig voor de commissievergadering beschikbaar en is niet op de agenda 
opgenomen.  
Het raadsvoorstel wijziging legesverordening blijkt ten onrechte op de 
concept-agenda voor 13 december te staan. Hierover heeft op 8 november al 
besluitvorming plaatsgevonden.  
- bestemmingsplan Grote Muntweg. 
 

6 
 

Raadsvergadering 
De volgende raadsvoorstellen zijn nog niet beschikbaar:  
- Wijziging legesverordening 
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- Bp Muntweg  
- Bp van Wijnbergenlaan (naar verwachting hamerstuk) 
 
Besluit: 

Met de concept agenda voor de raad van 13 december wordt ingestemd. 
 

7 
 

Overige bijeenkomsten 
 

7.a 
 

Raadstafel coffeeshopbeleid 
De vorige keer heeft de agendacommissie al besloten om voor het 
coffeeshopbeleid een raadstafel te organiseren op 6 december.  
Locatie en voorzitter worden de volgende keer bepaald. Fracties kunnen de uit 
te nodigen partijen nog aanvullen. 
Zie bijgevoegde agenda. Voorstel locatie: gemeentehuis Barneveld. 
 
Besluit: 

Met de opzet voor de raadstafel coffeeshopbeleid wordt ingestemd. Dit 
gesprek vindt in het gemeentehuis plaats. Voorzitter: de heer Den Boon. 
 

7.b 
 

Informatiebijeenkomst Barneveld Groeit (28/11) 
In het memo Barneveld Groeit wordt opgemerkt (pag 4) dat op korte termijn, in 
overleg met de agendacommissie, een bijeenkomst georganiseerd wordt om de 
raadsleden goed mee te nemen in de beoogde manier van werken en 
kijken.  Ook is 8/11 toegezegd om het versterken van het strategische 
vermogen toe te lichten. Zie toelichtend memo. 
 
Voorstel: 28 november (ipv Commissie Bestuur) 
 
Besluit: 

Met het voorstel informatiebijeenkomst Barneveld Groeit op 28 november 
wordt ingestemd. Gevraagd wordt om de OR hierbij uit te nodigen. 
 
Toelichting: 

Het is een ambtelijke/technische niet-openbare informatiebijeenkomst, waarbij 
geen voorzitter vanuit de raad nodig is. Het verzoek de OR hierbij uit te 
nodigen wordt door Van der Tak doogeleidwordt voorgelegd. 
 

7.c 
 

Werksessie Programma Bestaanszekerheid  (31/1) 
Voorstel: woensdag 31 januari. 
 
Besluit: 
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Met het voorstel voor een werksessie programma Bestaanszekerheid op 31 
januari nformatiebijeenkomst Barneveld Groeit op 28 november wordt 
ingestemd. 
 

8 
 

Strategische vooruitblik 
In het werkplan van de griffie is opgenomen dat 1x per jaar een vooruitblik op 
basis van de LTA en kadernota /Programmabegroting) besproken wordt. 
De bedoeling is om dan alvast een afweging over de voorbereiding en aanpak 
van onderwerpen te maken (informatieavond, raadstafel, enz). 
De onderwerpen die in de Programmabegroting aangekondigd worden, 
zijn/worden, via de verschillenanalyse in de LTA opgenomen.  
Vanuit de griffie is een selectie gemaakt van mogelijk relevante onderwerpen.  
 
Conclusie is dat voor deze onderwerpen al e.e.a. afgesproken is t.a.v. 
informeren van de raad of faseren van de besluitvorming. 
Is dit voldoende?  Zijn er nog andere onderwerpen waarvoor iets georganiseerd 
moet worden? 
Aandachtspunten vanuit griffie: 
- Strategieplan grondstoffen: Plan van aanpak proces is wenselijk  
- Cultuurvisie: faseren (is ook al voorstel vanuit organisatie) 
- Huisvesting arbeidsmigranten: werkbezoek/presentatie o.i.d. wenselijk? 
 
Besluit: 

Kennisnemen van de strategische vooruitblik en wenselijkheid uitspreken 
m.b.t.: 
- een Plan van aanpak voor het proces Strategieplan Grondstoffen; 
- het faseren van de Cultuurvisie (zoals ook al op de verschillenanalyse is 
voorgesteld); 
- een technische informatiebijeenkomst over de mogelijke tracé's van de 
Oostelijke rondweg door een externe verkeersdeskundige. 
 

9 
 

Terugblik op raads- en commissievergaderingen 
 
Besluit: 

Bij de planning van een bijeenkomst doel en verwachting goed helder te 
hebben, zodat daar de juiste vorm bij gekozen kan worden door de 
agendacommissie. 
 
College te vragen bij een stuk dat t/k naar de raad gaat de status goed te 
duiden. 
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Rondvraag 
Ter info: 
Er is en wordt een inhaalslag gemaakt op de in de Lange Termijn Agenda 
openstaande moties en toezeggingen. 
Daarnaast is het de bedoeling om de borging en de monitoring van moties en 
toezeggingen anders vorm te geven, o.a. door nieuwe Ibabs modules in 
gebruik te nemen.  
Doel:  
- beter overzicht/beeld van de (openstaande) moties en toezeggingen, de 
datum en wijze van afdoening; 
- efficiënter proces (minder werk). 
Zowel voor raads(commissie)leden, griffie, collegeleden als organisatie. En 
daardoor naar verwachting ook een snellere afdoening.   
Wat de gevolgen hiervan (kunnen) zijn voor de werkwijze van de 
agendacommissie, komt de volgende keer aan de orde. 
 
Besluit: 

Ingestemd wordt met de ingeslagen weg om de borging en de monitoring van 
moties en toezeggingen anders en efficiënter vorm te geven. 
 

 


